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Protokół nr 9/2015  

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 07 lipca 2015 roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej  

(nieobecny radny Hubert Mazur). 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz – Marek Rożek, 

Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski, 

Inspektor ds. funduszy strukturalnych – Jolanta Majchrzak, 

Inspektor ds. inwestycji, dróg i remontów – Joanna Krajewska, 

Redaktor „Życia Gostynia”. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu – Tomasz Pawlak.  

 

Ad. 2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

a) wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Borek Wlkp.  

w Stowarzyszeniu „Wielkopolska z Wyobraźnią”, tworzącego Lokalną 

Grupę Działania w okresie realizacji Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014 – 2020 oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

reprezentowania Gminy w ww. stowarzyszeniu. 
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Burmistrz zapytał radnych czy przed sesją mają odbywać się posiedzenia Komisji 

i w które dni, czy też nie, ponieważ niektórzy radni zgłaszają problem dotyczący 

odbywania posiedzeń. 

 

Nikt z radnych w tym temacie głosu nie zabrał. 

 

Następnie inspektor Jolanta Majchrzak stwierdziła, że aby przystąpić do konkursu 

o wybór tzw. Lokalnej Grupy Działania musi być podjęta uchwała  

w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Borek Wlkp.  

w Stowarzyszeniu. Ponadto dodała, że członkostwo w Stowarzyszeniu jest o tyle 

korzystne, iż środki, które wpływają są rozkładane na cztery gminy (Rozdrażew, 

Pogorzela, Koźmin i Borek Wlkp.) i sami  decydujemy na co wpływające środki 

finansowe w ramach konkursów są przeznaczane. Natomiast udział  

w konkursach ogólnopolskich czy też ogłaszanych przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Wielkopolskiego jest o wiele trudniejszy. 

 

Burmistrz poinformował, że jest to szansa dla Gminy na pozyskanie środków 

finansowych na zadania które będziemy wykonywać. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny (nieobecna radna Róża Jędrosz) 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny(nieobecna radna Róża Jędrosz). 

 

b) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

Oddział Terenowy w Poznaniu. 

 

Burmistrz poinformował, że działka położona jest w Zalesiu: nr 343/1  o pow. 

1,8416 ha stanowi własność Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy 

w Poznaniu. Dla działki zostało zatwierdzone Studium uwarunkowań i kierunków 
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zagospodarowania przestrzennego uchwałą Rady Miejskiej nr VI/16/2015 z dnia 

12 lutego 2015 r. Jest tam planowana budowa studni i boisko do piłki nożnej. 

Przeznaczenie działki wyszczególnionej w uchwale jest zgodne z zatwierdzonym 

Studium. Przejęcie tych nieruchomości na własność Gminy jest konieczne w celu 

realizacji zadań statutowych przez Gminę Borek Wielkopolski. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny (nieobecna radna Róża Jędrosz) 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecna radna Róża Jędrosz). 

 

c) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2015 –2016. 

 

Inspektor ds. inwestycji i dróg – Joanna Krajewska wyjaśniła, że zadanie  

to zostanie sfinansowane ze środków otrzymanych z Powiatu Gostyńskiego,  

w wysokości proporcjonalnej do długości dróg przejętych do utrzymania, stawki 

na tym samym poziomie co w roku ubiegłym. Przyjęcie przez Gminę Borek 

Wielkopolski przedmiotowych zadań, zapewni możliwość kompleksowego  

i spójnego realizowania usług w zakresie zimowego utrzymania sieci dróg na 

terenie gminy Borek Wlkp. 

 

Radny Tadeusz Ludwiczak zapytał, czy poprzednie sezony zimowe utrzymanie 

były już w ten sposób rozwiązane.  

 

Inspektor Joanna Krajewska wyjaśniła, że jest to już kolejny sezon takiego 

porozumienia i poprzednie się sprawdziły. Wcześniej po drogach powiatowych 

były przejazdy z podniesionym pługiem, ponieważ drogi gminne przelatają się  

z drogami powiatowymi i było to bardzo nieekonomiczne. 
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Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny (nieobecna radna Róża Jędrosz) 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny (nieobecna radna Róża Jędrosz). 

 

d) zmian budżetu i w budżecie na 2015 rok. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że po stronie wydatków wprowadza się 

następujące zmiany: 

- przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości: 

1)  Skoków – zmniejsza się wydatki  o kwotę 123.614,- zł 

2)  Dorotów –  zwiększa się wydatki o kwotę 148.779,- zł 

 

- zwiększa się wydatki na rozbudowę budynku Zakładu Aktywności 

Zawodowej w Leonowie o kwotę 77.550,- zł. 

 

Ponadto dokonano przesunięć między paragrafami i zwiększono wydatki w celu 

zabezpieczenia środków na realizację zadań inwestycyjnych: 

1) budowa altany drewnianej w Jaworach   – kwota - 20.000,- zł 

2) budowa altany drewnianej w Skokówku – kwota - 22.385,- zł 

3) modernizacja świetlicy wiejskiej w Zimnowodzie – kwota 11.500,- zł 

4) zakup i adaptacja budynku na świetlicę wiejską w Siedmiorogowie Drugim – 

kwota 10.612,- zł 

5) budowa boiska  wielofunkcyjnego z zadaszeniem w Borku Wlkp. – 10.000 zł. 

 

Radny Zbigniew Maturski zapytał, czy budynek w Siedmiorogowie Drugim jest 

już zakupiony. 

 

Burmistrz odpowiedział, że zakup budynku jest uzależniony od środków 

finansowych, prawdopodobnie w okresie od październiku  do grudnia br. 
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Radny Romuald Gawroński zapytał o drogę z Dorotowa. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że Urząd Marszałkowski nie wyraził zgody na zmianę 

zakresu dofinansowania, w związku z powyższym musieliśmy zrezygnować  

z drogi w Skokowe i będzie budowana droga od Wygody w kierunku  

Borku Wlkp.  

 

Inspektor Joanna Krajewska wyjaśniła, że będzie to droga o szer. 3 m  

z poboczem gruntowym i dł. 610m. 

 

Następnie radna Magdalena Przybylak zapytała dlaczego droga ze Strumian do 

Jeżewa nie łączy się z DK 12. 

 

Inspektor Joanna Krajewska poinformowała, że fragment który się nie łączy to 

jest pas drogowy drogi krajowej i Gmina Borek Wlkp. nie ma kompetencji aby 

wykonać ten zakres robót. 

 

Opinia:  
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie Burmistrz poinformował, Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska – Mirosław Twardowski przedstawił pismo Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu w sprawie przejęcia przez Gminę Borek Wlkp. zadania w zakresie 

koszenia traw i chwastów przy drogach powiatowych. Na terenie gminy 

przewidywana ilość to ok. 101.100m2 . Cena jednostkowa zostanie ustalona na 

podstawie średniej ceny zaproponowanej przez gminy jednakże nie większej niż 

cena rynkowa. Ponadto przewiduje się dwukrotne koszenie. Prace na drogach kat. 
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I w miejscach dostępnych – do dna rowu (dwa pokosy czyli ok. 2,5 m) na 

drogach kat. II szer. 1,2m. 

 

Opinia:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał o drogę w Skokowie. 

Burmistrz wyjaśnił, że obecnie jest przygotowany projekt przebudowy tej drogi,  

a  wykonana będzie w 2016 roku. 

 

Radny Przemysław Skowronek wnioskował o wycięcie krzewów z Borku Wlkp. 

w kierunku Bruczkowa na łuku tej drogi szczególnie. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski wyjaśnił, że 

jak będą środki finansowe to zadanie będzie wykonane. 

 

Burmistrz dodał, że wraz z Wicestarostą oraz Naczelnikiem Wydziału 

komunikacji i dróg – Jerzym Ptakiem objechali wszystkie drogi powiatowe na 

terenie naszej gminy. Przedstawiciele Powiatu stwierdzili, że tak jak 

„zakrzaczone” drogi na terenie naszej gminy, nie ma na żadnej gminie, rozważali 

zwiększenie nakładów na wycięcie tych krzewów. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak zapytał, co z drogą Borek Wlkp. – Dolsk. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski wyjaśnił, że  

w tym roku ma być przebudowa mostu oraz dalszy ciąg remontu drogi. 

 

Następnie Burmistrz poinformował, że Liż i Frasunek będzie miał nowe lampy 

oświetleniowe –fotowoltaiczne, koszt 5.500 zł – montaż + lampa, nie ma 
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wymaganej żadnej dokumentacji, nie ma rachunków na energię elektryczną, jest 

indywidualne ustawienie natężenia światła. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał jak wygląda sprawa dotycząca niskiego napięcia 

energetycznego w Skokówku. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że sołtys zgłaszał, iż Energetyka założyła na linkach 

elektrycznych urządzenie pomiarowe, które bada spadki napięć w godzinach 

eksploatacji. 

 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

 

Ad.5. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak  

 


